仰賴與認定
經文：	｢你要專心仰賴耶和華，不可倚靠自己的聰明，  在你一切所行的事上都要認定他，他必指引你的路。(箴3:5-6)｣
感恩：
1. 2/6-2/24日在緬北貴概聖光學校舉辦的教師培訓已經順利完成。培訓老師與受訓老師之間有很好的學習、交流與分享。參加的老師學習｢愛與邏輯｣的教學理念，將主耶穌的全人關懷放在教學的過程中。通過培訓，讓老師們更明白教育乃是｢種植育人｣的工作，建立師生間｢愛護｣的關係，使學習成為能改變人格的過程。
2. 感謝神，感動21位老師自願參與新學期的教學，使得師資足夠，開學得以落實。
代求：
1. 緬北貴概聖光學校原計劃在今年3月14日開學，並重啟高中部。但，聖光學校剛接到緬政府通知，3月12日至18日全國24小時停電。3月10日，學校提前進行Zoom操作演練，以便保证開學後遠程教學的順利進行。請為遠距教學與實體課堂的配置、老師們的備課和學生們的學習情緒與態度，以及為校務管理、運作代禱，求主預備。
2. 會長與同工在三月中回馬利蘭中華聖經教會各分堂傳遞 ｢超越元宇宙，零距離接觸｣ 的信息，分享 ｢傳仁｣ 過去兩年在緬北所做的事工。請為他們的服事祷告求主帶領。
3. 面對疫情後的實體開放，｢傳仁｣將安排拜訪灣區教會，透過面對面的接觸建立關係。藉此向各教會傳遞｢傳仁｣在緬甸教育事工的｢築夢工程｣，並向教會傳達｢傳仁｣建立師資儲備的需要，與參加師資培訓的工作。為｢傳仁｣拜訪各教會祷告，求主開路。
4. ｢傳仁｣將繼續推動傳仁基金會的同工建造，成立不同小組，藉聖經學習、彼此代禱、關懷鼓勵、事奉分享、門徒訓練，建立更深的關係。為同工建造祷告，求主深化。
5. 緬甸現今疫情仍然持續緊張，以及政治仍不穩定，但｢希望之家｣的中文學校即將開學，週一至週五，從早上到晚上，有很緊湊的作息，請為 ｢希望之家｣ 孩子們的學習來鼓勵、加油，求主看顧保守。
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Trust and Affirmation

Trust in the Lord with all your heart and lean not on your own understanding; in all your ways submit to him, and he will make your paths straight.   Proverb 3:4,5

Praise:
1. The teachers’ training held on 2/6 through 2/24 for Kutkai Holy Light Christian School in North Myanmar was completed successfully with many blessings. Both the trainer and trainees enjoyed the learning, fellowship and sharing. All the participating teachers gained knowledge about 「love and logic」 teaching concept, infusing Jesus’s way of caring for one’s entire well-being into the teaching process. Through the training, teachers gained more insight into what education is really about.  It is all about “planting and nurturing good characters” in the students via teacher-student “caring” relationship and via the process of life changing learning.
2. Thank God for moving the hearts of 21 volunteer teachers in teaching at the new school term so that there are sufficient teachers and school opening can become a reality.

Prayers:
1. Kutkai Holy Light Christian School in North Myanmar originally planned to start the new semester on March 14, with the reopening of the high school division. However, the school was informed by the Myanmar government that there would be all-day power outages across the country from March 12 to 18.  The school decided to start Zoom practice training on 3/10 to make sure that the distance learning may go without a hitch when the school begins. Please pray the following and may our Lord provide:
1) the equipment for both in-class and distance learning
2) teachers’ preparation and students’ learning motivation and attitude
3) the school management and administration 
2. Betty, our president and one of the coworkers will visit several branches of the Chinese Bible Church of Maryland. They will deliver the message “Beyond the Metaverse, Zero Distance Contact” and share the ministries of the Go and Love Foundation in North Myanmar during the past two years. Please pray that our Lord leads them to accomplish their mission.
3. With the opening of post pandemic approaching, the Go and Love Foundation plans to visit churches in the Bay Area to establish the face-to-face relationship. Through this, they would like to convey the Go and Love educational ministry of “Dream Building Project” to various churches as well as the need for building a pool of potential teachers to participate in the work of teachers’ training.  Please pray for this ministry and may our Lord grant and pave the way.
4. Go and Love Foundation will continue further staff building up and equipping, establishing different small groups and building deeper relationships through Bible studies, prayer support, care and encouragement, ministry sharing, and discipleship training.  Please pray for the staff build up and deepening in relationships.
5. Despite the pandemic and political situation in Myanmar continue to be tense and unstable, the Chinese school at the Home of Hope Orphanage will start soon.  The school will be open from Monday through Friday and from morning till evening with rather tight schedule. Please pray for the children at the Home of Hope Orphanage that they have the desire to learn and make their best effort to learn. May the Lord bless.

            


